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Namn på nätverk eller grupp 

Anteckningar åååå-mm-dd Du behöver ändra sidhuvud både på sid 1 och sid 2 

En andra rad om det behövs, annars ta bort den 

 

Nätverk för samhällsbyggnadschefer 

Inbjudan till nätverksmöte 2023-04-21 kl. 9-12 

Göteborgsregionen, Anders Personsgatan 8 

 

Anteckningar 

NÄRVARANDE 

 

Mattias Mossberg, Ale. 

Jenny Perslow, Alingsås från kl.10 

Jonas Sjölin, Alingsås 

Jenny Adler, Stadsbyggnadsförvaltningen, Göteborg från kl. 10 

Henrik Levin, Stadsledningskontoret Göteborg 

Lovisa Eld, Kungsbacka 

Louise Skålberg, Härryda 

Emma Kjernald, Lerum 

Karin Holmström, Lilla Edet 

Stefan Svedhem, Stenungsund 

Marie-Louise Bergqvist, Tjörn 

Erik Gedeck (adj), Länsstyrelsen 

Maria Sigroth, Göteborgsregionen  

Ida Boström, Göteborgsregionen  

Emmy Nicander, Göteborgsregionen punkt 4 

Jonas Ward, Borås Stad punkt 2 

Richard Mattsson, Borås Stad punkt 2 

 

EJ NÄRVARANDE 

Björn Marklund, Mölndal 

Andreas Beutler; Öckerö 

Anders Ohlsson Öckerö 

Marie Peterson, Exploateringsförvaltningen, Göteborg 

Monica Daxler, Partille  

Anders Holm, Kungälv 

 

1. Dialog om rådslag och fortsatt arbete med beredningsgruppen Miljö och 

samhällsbyggnad  

Nätverkets beslutade fokusområde för 2023 är ”Under året 2023 ska nätverket 

aktivt bidra till arbetet med, och förankring av, ”Regionala bilder” samt bidra in 

i en eventuell rådslagsprocess”. Vid möte med beredningsgruppen för miljö och 

samhällsbyggnad den 13 april deltog nätverket på samhällsbyggnadschefer för 

att föra dialog kring kommande rådslag. Under mötet förs en allmän reflektion 

från det gemensamma mötet mellan nätverket och den politiska 

beredningsgruppen den 13/4 och diskussionen om genomförande av rådslag. 

Vad tar vi med oss? Nästa steg i arbetet? 

 

Anteckningar från diskussionen: 
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• Positivt att få träffa politiken. Bra gruppdiskussioner.  

• Presentation om effekten av de politiska överenskommelserna i Hållbar 

Tillväxt och strukturbilden skulle vara bra, särskilt för politiken.  

• Behoven ser olika ut mellan de olika stråken men också beroende på 

avstånd till kärnan. Kan vara intressant i en rådslagsprocess att 

grupperas både i stråk/kluster och i ”ringar” från kärnan och utåt. 

• Inför rådslagsrundan är det viktigt med en bra paketering av 

grundinformation för att skapa förståelse för historik och process. Var 

tydlig i materialet om varför regionplanering är viktigt.  

• Då uppdraget är att uppdatera Hållbar Tillväxt behövs en genomgång 

för oss i nätverket av nuvarande dokument. Planeras till nästa möte.    

• Förslag att starta rådslaget med en politisk kick-off.  

1. Goda exempel på samhällsplanering   

Samhällsbyggnadschef Jonas Ward och stadsarkitekt Richard Mattsson från 

Borås stad berättar om sitt arbetssätt och sitt sätt att organisera planeringen. 

Borås sätt att arbeta har bland annat renderat dem utmärkelsen ”Planpriset 

2022” för sitt stadsbyggnadsprogram ”Staden vid parken”. 

 

Anteckningar 

• Jonas Ward har arbetat som samhällsbyggnadschef i Borås sedan 2019. 

Han berättar om stadens och organisationens förutsättningar för 

stadsplanering och om strategin att gå från en reaktiv till en 

målgruppsdriven stadsplanering. Att illustrera och visualisera har varit 

en nyckel. Genom lekfulla Strukturskisser har politiken fått en extra 

beslutsnivå mellan översiktsplan och detaljplan där politiken tagit 

Inriktningsbeslut efter planstart. Positivt att veta vad politiken önskar 

tidigt och undvika detaljerade inspel i sena skeden.  

• Richard Mattsson – berättar om Borås industritunga historik och om 

det nya stadsbyggnadsprogrammet där planen är att skapa ett 

parkstråk genom hela Borås längs med Viskan.  

2. Fika och erfarenhetsutbyte  

3. Göteborgsbenchen 

2022 års planproduktion är nu inlagd i databasen. Vid mötet presenterar 

regionaplanerare Emmy Nicander de uppdaterade siffrorna och erfarenheter 

såhär långt. Diskussion om handlingsplan och utvecklat samarbete med 

Byggföretagen/Fastighetsägarna  

 

Anteckningar från diskussionen: 

• Önskemål/ förslag om att komplettera bilderna med: 

https://www.mynewsdesk.com/se/boras-stad/pressreleases/boraas-stad-vinner-planpriset-2022-3239328
https://www.mynewsdesk.com/se/boras-stad/pressreleases/boraas-stad-vinner-planpriset-2022-3239328
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o Längre tidsserie för utblick över tid från planuppdrag till 

antagande 

o Hur många handläggare har varit inne i ett skede eller om det 

varit byte av exploatör? 

o Jämförelse med Borås, ser man redan nu effekt av den nya 

politiska beslutsnivån med Inriktningsbeslut?  

o Skillnad i detaljplanehandläggningen om den föregåtts i ÖP 

eller FÖP eller till och med regionalt? 

• Komplettera presentationen 5 maj med information om hur nätverket 

för plancheferna arbetar utöver att ta fram underlag till benchen.  

• Skicka presentationen till samhällsbyggnadscheferna (efter 28/4 när 

plancheferna träffas).  

4. Övriga frågor 

• Fortsatt arbete efter Elektrifieringsseminarium 24/3. 

o BRG har kontaktat VGR angående möjligheter till finansiering 

av studie gällande regionalt laddinfrabehov. 

• Inför Bygg- och utvecklingsbenchen 5/5.  

o Flertalet samhällsbyggnadschefer är anmälda. De chefer och de 

ledamöter i MoS som inte fått en kommunplats har erbjudits en 

extra plats så att alla kan närvara.  

• Inför studieresa till Köpenhamn. 

o Sista anmälningsdag 4 maj. Information skickas ut i separat 

mail.  

• Presentation av preliminär tidplan för revidering av 

infrastrukturprocesserna. 

o Möjligheter att lämna inspel till komplettering av 

inriktningsdokument fram till 1 november. Nätverket för 

infrastruktur ansvarar för processen.  

• Projekt HUG 

o GR, BRG och Göteborgs Stad driver det EU-finansierade 

förprojektet Hållbar Urban Utveckling i Göteborgsregionen 

(HUG). Målet med projektet är att ta fram en strategi för 

hållbar urban utveckling, som ska accelerera omställningen i 

Göteborgsregionen till en grön, produktiv och jämlik 

storstadsregion. Projektet har möjlighet att bli ett av ca fem 

projekt i Sverige som kan beviljas delfinansiering för 

genomförandet av strategin.  

• Rapport från arbetet med mark för näringslivet.  

o Syfte att ta fram strategi och förslag på arbetssätt för att säkra 

långsiktig strategisk regional markförsörjning. Personer 

tillsatta i arbetsgrupp från Mölndal, Kungsbacka och Göteborg. 

Startmöte 2/5. 
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Antecknat av: 

Ida Boström, 

Utvecklingsledare 


